
UCHWAŁA NR LXXVI/720/24 
RADY MIEJSKIEJ W PABIANICACH 

z dnia 28 lutego 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie wprowadzenia do budżetu miasta Pabianic na rok 
2024 możliwości sfinansowania budowy sali dla sportów walki, przy nowo wybudowanej hali 

sportowej im. Pabianickich Olimpijczyków przy Szkole Podstawowej nr 13 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. 
Dz.U. z 2023 r. poz. 40, 572, 1463, 1688), art. 9 ust. 2 i art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. 
o petycjach (t.j. z 2018 r. poz. 870) uchwala się, co następuje: 

§ 1. Uznaje się za niezasadną petycję dotyczącą wprowadzenia do budżetu miasta Pabianic na rok 
2024 możliwości sfinansowania budowy sali dla sportów walki, przy nowo wybudowanej hali 
sportowej im. Pabianickich Olimpijczyków przy Szkole Podstawowej nr 13. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej w Pabianicach do przekazania 
wnoszącemu petycję niniejszej uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
   

   

Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Pabianicach 

 
 

Krzysztof Rąkowski 
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Uzasadnienie 

       Akademia Sportów Walki Nelson w Pabianicach  złożyła w dniu 28 listopada 2023 roku 
petycję do Rady Miejskiej w Pabianicach w sprawie wprowadzenia do budżetu miasta 
Pabianic na rok 2024 możliwości sfinansowania budowy sali dla sportów walki, przy nowo 
wybudowanej hali sportowej im. Pabianickich Olimpijczyków przy Szkole Podstawowej 
nr 13 

 Autor petycji podkreślił, że "(...) sala ta była pierwotnie planowana jako element 
wybudowanej hali sportowej. Niestety, ze względów finansowych zrezygnowano z budowy tej 
części hali sportowej. (...) Akademia Sportów Walki Nelson prowadzi zajęcia zapasów, sumo 
i brazylijskiego jiu-jitsu. Nasi zawodnicy odnoszą liczne sukcesy w zawodach ogólnopolskich 
oraz międzynarodowych, ale za główny nasz sukces uznajemy pracę z dużą grupą lokalnej 
młodzieży i dzieci, które dzięki pracy trenerów i zaangażowaniu rodziców rozwija swoje 
umiejętności i poprawia sprawność fizyczną. Obecnie treningi odbywają się na fragmencie 
sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej nr 15, który do niedawna pełnił funkcję "sceny" (...)". 

 Ponadto wskazał „(...) na rosnącą potrzebę społeczną i swego rodzaju modę na sporty 
walki. Coraz częściej zgłaszają się do nas rodzice małych dzieci, którzy widzą potrzebę 
dbania o rozwój fizyczny i kondycję swoich pociech. Ta tendencja wpisuje się też w 
długoletnią tradycję zapasów w Pabianicach, które są jedną ze sportowych marek naszego 
miasta (...)". 

Odnosząc się do treści zawartej w petycji należy wskazać, iż przy opracowywaniu 
dokumentacji projektowej dot. budowy ww. hali, została również przygotowana dokumentacja 
dot. wyodrębnionej części przeznaczonej na sporty walki, wraz z zapleczem gospodarczym.  
 Dynamicznie zmieniająca się sytuacja na arenie międzynarodowej, wywołana 
w szczególności wojną na Ukrainie oraz pandemią spowodowała znaczący wzrost cen m.in. 
materiałów budowlanych, co sprawiło, że środki zaplanowane na ww. cel okazały się 
niewystarczające.  

Rada Miejska w Pabianicach zdaje sobie sprawę, jak ważna dla pabianickiego sportu 
jest wydzielona przestrzeń dla zawodników uprawiających sporty walki, które są coraz 
bardziej popularne zarówno wśród młodzieży, jak i osób dorosłych. Zawodnicy potrzebują 
dużo miejsca, aby móc bezpiecznie trenować techniki i elementy charakterystyczne dla danej 
dyscypliny. Uprawianie sportu na odpowiednim poziomie wymaga zapewnienia właściwej 
infrastruktury i samorząd dokłada wszelkich starań, aby miejskie obiekty sportowe mogły 
sprostać tym standardom, czego przykładem jest niedawno oddany do użytku nowoczesny 
obiekt przy Szkole Podstawowej nr 13. Rada Miejska ponadto pragnie, aby dzieci, młodzież i 
dorośli mogli ćwiczyć w warunkach umożliwiających wszechstronny rozwój, pokonywanie 
własnych słabości i doskonalenie umiejętności. Z Pabianic wywodzi się wielu znakomitych 
sportowców, odnoszących sukcesy w sportach walki na arenie krajowej i międzynarodowej.  Z 
obiektywnych przesłanek wynika konieczność zrównoważonego inwestowania w obiekty 
sportowe z przeznaczeniem dla różnych dyscyplin, dlatego też, obecnie priorytetem dla władz 
miasta jest budowa w Pabianicach boiska wielofunkcyjnego oraz nowego basenu wraz z 
infrastrukturą towarzyszącą. W przypadku wystąpienia finansowych możliwości budowy 
nowej sali dla sztuk walki, zostanie ona zrealizowana zgodnie z opracowaną dokumentacją 
techniczną. 

Z uwagi na powyższe należało uznać petycję za niezasadną. 
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